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Vapaa-aikakoordinaattori Sirpa Halonen on nostanut esiin vapaa-aikatalon 
käyttökorvaukset osana kunnan talouden tasapainotustyötä. 
 
Kunnassa perittävien käyttökorvausten nostaminen on tullut esiin myös 
kunnan yt-menettelyiden yhteydessä. Keskusteluissa on tullut esille esim. 
vuosittainen kuntosalimaksu kaikille käyttäjille. 
 
Liitteenä ovat voimassa olevat käyttökorvaukset sekä esitys uusista 
käyttökorvauksista. Vapaa-aikakoordinaattori Sirpa Halonen kertoo 
kokouksessa, minkä verran käyttökorvauksia on laskutettu viime vuosina. 
 
Valmistelija: Sirpa Halonen 

 
Päätösehdotus Sivistyslautakunta keskustelee käyttökorvausten muuttamisesta ja huomioi 

kunnan talouden tasapainottamiseen tulossa olevat esitykset. 
Sivistyslautakunta arvioi, päätetäänkö maksumuutoksista erikseen vai 
osana kunnan säästötoimenpiteitä. 
 

Päätös Sivistyslautakunta päätti jättää asian pöydälle. Asiaan palataan, kun 
tiedetään kunnanhallituksen suunnitelmat talouden tasapainottamisesta. 

 
 Ennen päätöksentekoa kuultiin asiantuntijana vapaa-aikakoordinaattori 

Sirpa Halosta. 
 
 Antti Karttunen poistui tämän asian käsittelyn aikana klo 19.03. 
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